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Protokoll från styrelsemöte nr 6, 2023 (den 22 maj) 
 

Närvarande 
Anders Enebjörk, Anders Klingström, Dag Ribbing, Elin Wohrne, Kerstin Sollerbrant 

Melefors, Madelene Sundholm, Per Blixt och Sofia Lagerberg. 

Frånvarande 
Dennis Johansson 

 

1) Mötets öppnande 
Ordföranden öppnade mötet. 

2) Genomgång av åtgärdslistan 
Se ”Tgl samf styrelse åtgärdslista – 2023-05-22” på Google Drive. 

3) Information från kassören om ekonomin 
För närvarande finns 4,1 mkr i likvida medel. Detta ska jämföras med 3,7 mkr samma 

period förra året. 

4) Nyinflyttade 
Under 2023 konstateras hittills följande ägarbyten: 

● Mv 16 från 2023-02-17 (utflyttad: Lillewarg, inflyttad: Maja Nilsson och Richard 

Strömberg) 

● Bv 68 från 2023-02-24 (utflyttad: Mansen, inflyttad: Ellen och Olof Einebrant) 

● Mv 3 från 2023-06-02 (utflyttad: Grass/Blom, inflyttad: Yasin och Sanna Yilmaz) 

● Mv 51 från 2023-07-03 (utflyttad: Björkman/Nyqvist, inflyttad: 

Gullbrand/Lagerblad) 

● Bv 17 är till salu enligt Hemnet 

● Mv 30 från 2023-06-30 (utflyttad: Stragne, inflyttad: Hellqvist) 

5) GDPR 
Inget nytt. 
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6) Elkostnader för laddboxar 
Priset som samfälligheten betalar för el till SEOM (”inpriset”) fördelar sig över 

månaderna under det senaste året på följande vis: 

 

 

SEOM 
faktura 
Nät (kr) 

SEOM 
faktura 

Handel (kr) 

SEOM 
faktura 

Totalt (kr) 

SEOM 
förbrukning 

(kWh) 

SEOM 
inpris  

(kr/kWh) 

januari 2022 9 471 kr 14 039 kr 23 510 kr 9 546,0 2,46 kr 

februari 2022 8 769 kr 9 947 kr 18 716 kr 8 937,0 2,09 kr 

mars 2022 7 423 kr 14 791 kr 22 214 kr 8 172,0 2,72 kr 

april 2022 6 257 kr 11 096 kr 17 353 kr 8 801,0 1,97 kr 

maj 2022 7 135 kr 15 714 kr 22 849 kr 10 579,0 2,16 kr 

juni 2022 7 539 kr 20 560 kr 28 099 kr 11 060,0 2,54 kr 

juli 2022 5 812 kr 11 378 kr 17 190 kr 8 684,0 1,98 kr 

augusti 2022 6 994 kr 32 383 kr 39 376 kr 10 133,8 3,89 kr 

september 2022 6 280 kr 27 060 kr 33 340 kr 8 656,7 3,85 kr 

oktober 2022 5 639 kr 9 790 kr 15 429 kr 7 982,8 1,93 kr 

november 2022 7 894 kr 17 074 kr 24 968 kr 8 538,1 2,92 kr 

december 2022 9 053 kr 38 624 kr 47 678 kr 10 247,3 4,65 kr 

januari 2023 9 119 kr 12 397 kr 21 516 kr 8 945,3 2,41 kr 

februari 2023 9 049 kr 10 658 kr 19 707 kr 8 669,0 2,27 kr 

mars 2023 10 624 kr 11 764 kr 22 388 kr 9 778,1 2,29 kr 

april 2023 7 405 kr 9 078 kr 16 483 kr 8 690,0 1,90 kr 

 

Mötet såg ingen anledning att ompröva utpriset 2,50 kr/kWh. Däremot kan det vara 

intressant att binda elpriset (redan identifierat som en åtgärdspunkt). 

7) Poolen 
Anders K rapporterade att allt fungerar bra efter poolöppningen 18 maj. 

 

Kommunen kommer göra en inspektion av vattenkvalitet och rutiner 29 juni kl. 13, och 

har fått underlag inför detta. 

8) Tegelhagens Facebook-sida 
Madelene konstaterade att hon som admin kommer ta bort personer som flyttar från 

området. 
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9) Uppdrag från stämman 

9.1) Hjärtstartaren 

Stämman beslutade att inget behövde göras med nuvarande hjärtstartare, men en del 

funderingar dök upp kring styrelsens ansvar eftersom det var styrelsen som köpte in den, 

men den ingår formellt sett inte i någon anläggning.  

 

Beslut: Anders K byter batterier regelbundet, på samfällighetens bekostnad. 

 

Stämman uppmanade också styrelsen att förbättra informationen om hjärtstartaren. 

 

Beslut: Madelene inför information om hjärtstartaren under pool-sidan. 

9.2) Förenkla möjligheten till spontant pingisspel i lokalen 

Stämman uppdrog åt styrelsen att komma på en bättre lösning än nuvarande för spontant 

utnyttjande av lokalen, och skickade med en tanke på att kvartersombuden kan sköta 

detta. 

 

Mötet konstaterade att: 

• Nuvarande låssystem kan bara hantera nio användare, så det är inte möjligt att ha 

unika nyckelbrickor till varje kvartersombud om vi inte byter lås.  

• Att ha samma användare för alla kvartersombud (om det är tekniskt möjligt; 

oklart hur många brickor man kan ha per användare) är ingen bra idé eftersom 

man då inte ser vem som har utnyttjat lokalen senast.  

• Det är inte heller säkert att kvartersombuden vill ha den här rollen. 

 

Frågan bordlades till nästa möte. 

9.3) Individuell mätning av värmeförbrukningen i våra hus 

Anders E rapporterade efter diskussioner med Techem IMD System att  

• Dom kan börja installation efter sommaren, och bedömer att arbetet tar c:a tre 

veckor.  

• Mätarna är certifierade för att kunna användas för debitering. 

• Så länge vi har avtal med leverantören om att tillhandahålla faktureringsunderlag 

så ansvarar de för att alla mätare fungerar, även det nät de sätter upp för insamling 

av mätdata.  

• Dom tillhandahåller en webbportal där medlemmarna kan logga in för att se sin 

individuella förbrukning, åtminstone per dygn.  

• Techem kommer skicka ett avtalsförslag. 

 

Mötet diskuterade kommentaren från årsmötet om att det är viktigt att säkerställa att 

mätarna har tillräcklig noggrannhet. Specifikationen från leverantören verkar inte 

innehålla uppgifter om detta. 

 

Beslut: Anders E ber FVB om hjälp att utvärdera mätarnas noggrannhet.  
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Mötet diskuterade vidare det faktum att inkomsterna (medlemmarnas inbetalning till 

samfälligheten) nu kommer periodiseras annorlunda än tidigare, medan utgifterna 

(betalning av SEOM’s fakturor) periodiseras på samma sätt. De facto kommer 

inkomsterna ligga 3-4 månader efter utgifterna, vilket teoretiskt sett kan leda till brist på 

likviditet under hösten. Mötet ansåg att detta kan hanteras genom att den ändrade 

debiteringen påbörjas på senvintern eller våren.  

9.4) Högtalaranläggning 

En medlem föreslog att samfälligheten ska köpa in högtalare och mikrofon till kvarters-

lokalen för att användas på årsstämmorna. 

 

Frågan bordlades till nästa möte. 

10) Fjärrvärmerenovering 
Mötet hade en inledande diskussion om de alternativ vi har för att gå vidare: 

 

• Fortsätta laga läckor som idag.  

• Renovera mindre områden i taget utspritt över en längre tid, med fokus på där det 

har varit problem.  

• Ta in nya anbud med ändrad modell i anbudsförfrågan. Tex. kan vi begära 

löpande räkning istället för fast pris och/eller så kan vi ta bort kravet på 

helhetsåtagandet.  

• Förhandla ner priset på de inkomna anbuden. Detta är dock troligtvis inte möjligt 

med tanke på mycket vi vill ha ner priset.  

 

Inga beslut togs. 

11) Omfördelning av användare till kvarters-
lokalens låssystem 

Mötet konstaterade att antalet användare för låssystemet har slagit i taket och att några 

platser skulle behöva frigöras för att underlätta uthyrningen.  
 

Beslut: F.d. styrelseledamöter ska inte ha kvar sina användarkonton. 

12) Läckande garagetak 
En läcka på garagetaket har iakttagits på två ställen; garage 36 och 38.  

 

Beslut: Dennis kontrollerar taket. 

13) SEOMs enkät om avfallshantering 
Redan hanterat av Anders K och behöver inte diskuteras vidare. 
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14) Naturvårdsverkets undersökning om användning av 
bidrag för laddbox 

Styrelsen missade deadline på denna, och det är oklart om den var obligatorisk eller bara 

en allmän undersökning. Vi väntar på en eventuell påminnelse. 

15) Elstöd 
Enligt information från Riksbyggen kan samfälligheter ansöka om detta från 30 maj. 

 

Beslut: Anders E ansöker. 

16) Övriga frågor 

16.1) Läcka på kallvattenrör på hus Bv 

Mötet konstaterade att ett hus nyligen har fått en mycket allvarlig vattenskada. Enligt en 

styrelsemedlem som bor granne med huset så var det SEOMs kallvattenrör av plast som 

hade krupit ur sin koppling till vattenmätaren, kanske på grund av sättning i plattan. 

16.2) Simskola 

Styrelsen har fått en fråga om samfällighetens pool kan användas för simskola. 

Omfattningen är ca en timme per vecka i åtta veckor. Barn till boende kommer erbjudas 

plats. Mötet ansåg att det är principiellt ok, men vill veta mer om det praktiska, t.ex. tider. 

 

Beslut: Anders E kommunicerar med simskolan. 

17) Mötets avslutande 
Ordföranden avslutade mötet. 
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Påminnelse om kommande datum 
• Styrelsemöte måndag 26 juni (google meet) 

• Styrelsemöte måndag 21 augusti (prel lokalen) 

• Styrelsemöte måndag 18 september (prel lokalen) 

• Styrelsemöte måndag 23 oktober (prel lokalen) 

• Styrelsemöte måndag 20 november (prel lokalen) 

• Styrelsemöte måndag 18 december (prel lokalen) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

 

 

 

 

Dag Ribbing   Per Blixt 
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